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Concept verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) 2022 

Vereniging Yogadocenten Nederland 14 mei 2022 om 9.15 uur – 10.45 uur  

Congrescentrum Mennorode – Elspeet. Aanwezig namens het bestuur:  Gerreke van den 

Bosch (Voorzitter), Gert Slob (Kandidaat-Voorzitter), Anja Dekker (Aspirant Penning-

meester), Anja Wiersma (Bestuurslid Commissie voor Bij-Scholen), Dorien Pool (Aspirant 

Bestuurslid Events) en Jeanette van Ree (Aspirant bestuurslid PR) Afwezig van het bestuur 

(met afmelding) Sandra de Jager (aspirant bestuurssecretaris) Notulist Afke Pricker 

(freelance, geen bestuur)  

1. Opening door de voorzitter Gerreke van den Bosch opent de vergadering heet iedereen 

welkom bij de ALV op de tweede dag van het VYN Yogacongres 2022. Zij deelt mee dat zij 

na deze vergadering afscheid zal nemen als voorzitter. Haar zittingstermijn is verstreken en 

zij is statutair niet herkiesbaar. De (aspirant)bestuursleden stellen zich voor. Dorien Pool is 

een bekende binnen de vereniging. Sinds 6 jaar verzorgt zij de ledenadministratie. Sinds 

mei 2021 vertolkt zij de functie van aspirant bestuurslid ‘Events’. Anja Dekker is lid sinds 1993. 

De afgelopen tien jaar was zij actief in de Commissie voor Bij-Scholen. Begin 2022 

solliciteerde zij voor de functie van penningmeester bij de VYN vanwege het vertrek van 

Yvonne Voogdt. Anja Wiersma is nu drie jaar bestuurslid. Zij nam vorig jaar het stokje over 

van René Tol in de functie van Voorzitter Commissie voor Bij-scholen. Jeanette van Ree 

nam in 2021 het voorzitterschap op zich van de PR-Commissie. Zij volgt Annelies Bakker op. 

Gert Slob is nieuw bij de vereniging. Hij stelt zich kandidaat voor het voorzitterschap van de 

VYN nu Gerreke van den Bosch haar taak neerlegt. Sandra de Jager is bestuurssecretaris 

van de VYN. Zij is afwezig bij deze ALV.  

2. Agenda De agenda is vastgesteld.  

3. Ingekomen stukken In de week voor de ALV stuurden Jan Faasen en Anne Bjørndal een 

brief naar het bestuur over onder andere de termijn van uitnodigen voor de ALV, de nieuwe 

huisstijl, de financiële situatie van de vereniging (met oog op toegenomen kosten voor PR). 

Ook Sas Breeuwsma stuurde een brief met vragen over kostenbesparingen. Beide brieven 

zijn voorafgaand aan de vergadering schriftelijk beantwoord.  

4. Notulen ALV 15 mei 2021 Op een typefout in een naam na (Judith Bouwhuis, punt 7.a.) 

zijn de notulen van de Algemene Ledenvergadering van 15 mei 2021 goedgekeurd met 

dank aan de notulist voor het opstellen ervan.  

5. Jaarverslag secretaris Reacties: Kees van den Bos spreekt allereerst zijn waardering uit 

voor het werk van de vereniging. Hij merkt vervolgens op dat met de komst van de 200-

uursopleidingen (pag. 5 en 6) het toegenomen ledenaantal van 35 (pag. 3) laag is. Hij 
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vraagt zich af of het goed is te onderzoeken waarom afgestudeerden aan erkende 

opleidingen géén lid worden. Het bestuur neemt dit mee in haar marketingcommunicatie 

strategie. Dorien Pool merkt op dat alle afgestudeerden een promotiepakket van de VYN 

toegestuurd krijgen. Anne Bjørndal vraagt zich af wie de 5 overledenen zijn (pag. 3). Het 

bestuur noemt geen namen in deze vergadering.  

6. Bestuur De volgende bestuurswijzigingen worden gepresenteerd: • Anja Dekker volgt 

Yvonne Voogdt op als penningmeester. • Dorien Pool wordt Aspirant Bestuurslid Events • 

Anja Wiersma Bestuurslid Commissie voor Bijscholen • Jeanette van Ree, Aspirant 

Bestuurslid PR • Gert Slob volgt Gerreke van den Bosch op en wordt de nieuwe voorzitter 

van de vereniging. De ALV stemt hiermee unaniem in. Mede namens het bestuur dankt 

Gerreke Yvonne voor haar werk en inzet en wenst alle bestuursleden succes in hun functie. 

Gert Slob roept Gerreke van den Bosch naar voren om haar in het zonnetje te zetten. Zij 

treedt statutair af en is niet herkiesbaar. “Gerreke heeft zich zeer bevlogen en met 

tomeloze energie ingezet voor de VYN in moeilijke coronajaren. Zij is de kartrekker geweest 

achter het transitieproces dat de VYN het afgelopen jaar heeft ingezet. Voorbeelden 

hiervan zijn onder andere het lenteoffensief ‘Spring op je mat’, het aanbieden van de 

petitie aan de Tweede Kamer, de invoering van een nieuwe huisstijl en het rapport 

‘Yogadocenten willen een andere houding’”. Gert dankt Gerreke voor haar mooie werk en 

overhandigt haar namens de VYN een kunstwerk.  

7. Financieel verslag penningmeester Het bestuur verwelkomde Anja Dekker na haar 

sollicitatie als penningmeester vanaf maart 2022. Inmiddels heeft zij na diverse 

gesprekken met Yvonne de zorgvuldig bijgehouden financiële administratie, 

overgenomen. Zij benadrukt dat zij na een paar maanden werkzaam te zijn als aspirant 

penningmeester nog geen volledig overzicht heeft en dat zij haar uiterste best doet de 

zaken zo spoedig mogelijk op orde te hebben. Het bestuur is uiteraard op de hoogte van 

alle financiële zaken. Quirine Lensvelt merkt op dat de kosten voor de website hoger zijn 

dan eerder werd aangegeven. Op verzoek van Gerreke legt Afke Pricker (freelance PR & 

Marketing) dit uit. De nood was hoog om de nieuwe website, die al 3 jaar in ontwikkeling 

was, medio 2021 live te brengen. De ‘oude’ website functioneerde niet meer. De website 

waaraan het administratiesysteem is gekoppeld, is immers het hart van de organisatie. 

Het bleek dat er nog behoorlijk wat gesleuteld moest worden bij de implementatie en dat 

bracht extra kosten met zich mee. Verder vraagt Quirine of de ledenadministratie nu op 

orde is. Dorien antwoordt dat deze voortdurend in beweging is en dat deze al flink is 

opgeschoond. Margriet van Kampen vraagt of het wachtwoord bij inloggen is veranderd. 

Dorien geeft aan dat dit het geval is, dat dit is meegedeeld en dat zij Margriet wil helpen bij 

het inloggen. Jan Faasen merkt op dat de kosten omhooggaan en dat de inkomsten 

dalen. Dat baart hem zorgen voor de toekomst van de vereniging. Anja Wiersma legt uit 
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dat er in 2021 veel is uitgegeven omdat de vereniging in het licht gezet moest worden. De 

uitgaven zullen de komende jaren minder zijn. Jan vraagt of er sprake was van een 

noodgreep. Het bestuur beaamt dit en legt uit dat er sprake was van een 

‘transformatiejaar’. Alle punten zijn behaald en er is een basis gelegd voor de toekomst. 

Marleen Knoppert verbaast zich over invoering van een nieuwe huisstijl, ze vindt dit niet 

nodig. Jeanette van Ree antwoordt dat het wel nodig was. In het huidige en veranderende 

yogalandschap moeten we ons beter en moderner profileren om jongere mensen aan te 

trekken lid te worden. De VYN heeft volgens haar een ‘dinocultuur’; de gemiddelde leeftijd 

van onze leden is tussen de 55 en 60 jaar. Daarnaast was het oude logo technisch niet 

goed te verwerken in digitale media. Ook moest er een variant op het logo komen voor de 

200 en 500 uursopleiding. Jeanette geeft aan dat het logo zeer goed ontvangen wordt en 

geeft Karina Delfos complimenten voor haar ontwerp. De aanwezige leden steunen dit met 

een applaus. “Met onze nieuwe huisstijl zorgen we voor een frisse wind en daar doen we 

goed aan.” Jan Faasen vraagt of het al bekend is dat er een nieuw logo is. Het logo is 

zichtbaar in de zaal en is in maart 2022 gelanceerd. Guus van den Ekart vraagt zich af wat 

er onder de post ‘onvoorzien’ valt. Anja Wiersma legt uit dat dit onder andere de kosten 

betrof voor het digitale congres (waar geen inkomsten tegenover stonden omdat we het 

gratis hebben aangeboden). Anne Bjørndal vraagt waarom er meer geld is uitgegeven 

aan PR. Jeanette antwoordt dat het nodig is dat de VYN nieuwe leden krijgt anders houdt 

het bestaansrecht van de vereniging op. “We leven in een wereld waarin geld wordt 

uitgegeven. We zijn hard aan het werk om de VYN professioneler te profileren. Dat kost 

geld. Ook hebben we jullie (leden) nodig. Met elkaar zijn we de vereniging, dus als je ideeën 

hebt, deel ze met ons of sluit je aan bij de PR-commissie.” Janine Himpers (ontwikkelde 

enkele jaren geleden de ‘Ledenreis’) staat op en spreekt uitdrukkelijk haar dank uit voor de 

nieuwe profilering van de VYN en moedigt de vereniging aan hier vooral mee door te 

gaan: “Er moet nog veel meer uitgegeven worden aan de profilering en PR!” De zaal 

applaudisseert. “Het geeft ons ook een gezicht in Den Haag.”  

8. Kascommissie Mirjam Broekhoff en Marleen Knoppert hebben penningmeester Yvonne 

Voogdt een aantal keren bezocht en namen uitgebreid de tijd de administratie 

steekproefsgewijs te controleren. Bij afwijkingen werd de penningmeester verzocht bonnen 

te laten zien. Zij concludeerden dat de administratie perfect op orde is. Er is veel en 

nauwkeurig werk verzet. • Er zijn 50 leden die hun contributie niet betalen. Dat geeft veel 

werk voor een penningmeester. • Een opvallende post was die voor Mennorode waar het 

congres in 2021 zou plaatsvinden maar door corona digitaal werd georganiseerd. 

Boekhoudkundig had het al betaalde bedrag teruggestort moeten worden. I.v.m. ook de 

lastige tijd voor het hotelwezen is besloten het bedrag te laten staan voor het congres in 

2022. • De verhoging van de kosten voor Yoga Vizier bleken verklaarbaar door verhoogde 
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portokosten door het gebruik van zwaarder papier. De kascommissie spreekt haar dank uit 

voor het harde werk van de penningmeester. Jan Faasen biedt desgevraagd aan de taak 

van Marleen over te nemen en samen met Mirjam de kascommissie te vormen voor 2022. 

Sas Breeuwsma vraagt waarom de VYN nog steeds een papieren nieuwsbrief uitgeeft en 

deze niet aanvullend digitaal uitbrengt. Het bestuur geeft aan dat het een vakblad betreft 

en dat zij haar leden de vraag binnenkort zal voorleggen. Leden die de Yoga Vizier alleen 

digitaal willen lezen, kunnen dit doorgeven aan de administratie.  

9. Begroting 2022 De begroting wordt goedgekeurd. Voorzitter Gerreke legt voor de 

contributie per 1 januari 2023 te verhogen naar € 115,- per jaar. Jarenlang is er geen 

contributieverhoging geweest. Alles wordt duurder en het prijs/indexcijfer moet jaarlijks 

aangepast worden. De ALV stemt in met de contributieverhoging. Bestuur merkt op dat 

leden voor wie de contributieverhoging problemen geeft, zich te melden bij de 

penningmeester.  

10. Commissies Toetsingscommissie. Marjolein de Kwaasteniet legt uit dat het werk in de 

commissie te omvangrijk is voor 5 medewerkers. Zij roept leden, die vóór het behouden 

van kwaliteit zijn, zich aan te melden bij de commissie: “een hele leuke club mensen! Het 

ledenaantal van de VYN moet echt omhoog. Er zijn 200 opleidingen aangesloten bij Yoga 

Alliance. Natuurlijk willen we hen bij de VYN krijgen.” Commissie voor Bij-Scholen. Anja 

Wiersma deelt mee dat de commissie in transitie is. De commissie denkt na over een 

andere werkwijze voor het accorderen van bijscholingen en het controleren van 

opgevoerde punten. Anja roept leden op mee te denken en zich aan te sluiten. 

Klachtencommissie. Jan Jaap Klok deelt mee dat er geen klachten zijn binnengekomen. 

“Een ode aan de dino’s!” Raad van Advies. Anja Wiersma legt uit dat er een nieuwe wet is 

(Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen – WBTR) die aangeeft ‘goed bestuur’ te 

formuleren. Voor de VYN zijn de leden het orgaan van toezicht. Omdat een extra klankbord 

voor het bestuur zeer gewenst is, wil de VYN graag een Raad van Advies instellen. Dit is 

overigens niet verplicht. Quirine Lensvelt vraagt of een dergelijk orgaan niet een ‘blok aan 

het been’ zou zijn voor het bestuur. Anja antwoordt dat het juist gewenst is omdat een 

toezichthoudend orgaan ontbreekt.  

11. Statuten Anja Wiersma vraagt de ALV in te stemmen met het concept van de nieuwe 

statuten. Leden kunnen tot 31 mei hun op- en aanmerkingen aan haar doorgeven. Na 

eventuele aanpassingen gaan de statuten naar de notaris waarna het terugkomt bij de 

ALV voor definitieve vaststelling. Daarbij wordt ook het Huishoudelijk Reglement 

meegenomen om er goed op elkaar afgestemde stukken van te maken.  
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12. Rondvraag Janine Himpers zou graag het marketingcommunicatieplan dat in concept 

klaar is willen lezen. “Ik wil graag weten waar de vereniging naar toe gaat en daar mijn 

klap op geven.” Het bestuur zegt haar dit toe zodra het definitief is. Janine biedt indien 

gewenst op den duur haar hulp aan. Peter Haima stelt dat het yogalandschap verandert. 

Wat hij mist in hetgeen besproken is in deze vergadering als relatieve nieuwkomer: de 

gezondheidsnetwerken. “Er moet meer erkenning komen voor yoga in begeleiding bij 

ziekten. De therapeutisch waarde van yoga dus.” Marjolein de Kwaasteniet antwoordt dat 

de Covid-commissie zich op long covid gefocust heeft. Dat er een richtlijn is opgesteld ook 

wat betreft stressreductie en yoga. Peter antwoordt dat wat hij mist in deze vergadering is 

het netwerken met de gezondheidszorg. Hij vindt dat er een aparte commissie voor 

therapeutisch yoga moet komen: “erg belangrijk!’. Gabriëlle Bruhn vraagt hulp van de VYN 

een netwerk op te zetten voor leden die het internationale yogacongres Zinal willen 

bezoeken. “Het zou fijn zijn om bijvoorbeeld samen te reizen of een appartement te delen.” 

Afke Pricker zal contact met haar opnemen en dit uitwerken.  

13. Slot Gerreke van den Bosch dankt allen voor de aanwezigheid en inbreng bij deze ALV. 

Zij overhandigt de voorzittershamer aan Gert Slob. 


